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Reservation 
 

§ 64 Remiss Uppdrag budget 2024 - identifiera och föreslå vilka 

förändringar på energimarknaden som krävs för att de som bor och 

verkar i Malmö ska få rimliga elpriser 

 
Energifrågan har blivit en allt viktigare fråga för både kommunerna och dess invånare. Just nu är 

området föremål för stora förändringar, vilket är bra – men också ger oss en möjlighet att göra 

något bättre än det vi har i dag. 

 

Det viktiga är att inte låta pendeln slå tillbaka ohämmat utan att i stället skapa förutsättningar för 

en bra energiproduktion där vår uppgift som kommun är att skapa förutsättningar, inte 

nödvändigtvis att själv producera. Ser man t ex. på solceller finns det många kommunala 

fastigheter som lämpar sig väl för detta och där man, på olika sätt, kan upplåta yta för privata 

aktörer att vara delaktiga i en ökad lokal energiproduktion. 

 

Detta är ingen motsatssituation mot förvaltningens förslag till yttrande där kommunen t ex. 

föreslås investera i energilagring men däremot mot det yrkande som (V) framför och som (S) 

ställer sig bakom, innebärande att Malmö stad skulle bli en producent på elmarknaden. Det anser 

vi inte vara en del av den kommunala kompetensen. 

 

Vi delar utredningens slutsats att nuvarande marknadsdesign i stort ger en samhällsekonomiskt 

effektiv utbyggnad av elsystemet men att det är viktigt att på alla möjliga sätt öka den lokala 

produktionen och därmed påverka det lokala energipriset. En ökad lokal produktion sänker 

elpriserna och medverkar därmed till att de som bor och verkar i Malmö ska få rimliga elpriser. 

 

För att tydliggöra att det inte endast är en kommunal uppgift yrkar vi att privata aktörer ska 
erbjudas möjlighet att vara delaktiga i förändringen av energimarknaden. 

Då vårt yrkande avslås anför vi härmed reservation. 
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